

**票價 Tickets: \$55**

門票於10月4日起發售 Tickets available from 4 October onwards

**折扣優惠**

- 全日制學生、六十歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人、綜合社會保障援助受惠人可獲半價優惠。全日制學生及綜接受惠人士優惠票數量有限，先到先得，額滿即止。優惠票持有者入場時，必須出示可以證明身份或年齡的有效證件
- 每次購票6至10張九折優惠
- 每次購票11張或以上八折優惠
- 購買每張門票，只可享用其中一種折扣優惠，請於購票時通知票務人員

**Discount schemes**

- Half-price tickets are available for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder and Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) recipients. Tickets for full-time students and CSSA recipients are available on a first-come-first-served basis. Concessionary ticket holders must produce evidence of their identity or age upon admission
- 10% discount for each purchase of 6-10 tickets
- 20% discount for each purchase of 11 tickets or more
- Patrons can enjoy only one of the discount schemes for the purchase of each ticket. Please inform the box office staff at the time of purchase

**香港文化中心、香港電影資料館、香港科學館及香港太空館的放映門票於城市電腦售票網發售**

Tickets for screenings at Hong Kong Cultural Centre, Hong Kong Film Archive, Hong Kong Science Museum and Hong Kong Space Museum available at URBIX

**香港文化中心大劇院 Grand Theatre, Hong Kong Cultural Centre**

九龍尖沙咀梳士巴利道10號 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong

**香港電影資料館電影院 Cinema, Hong Kong Film Archive**

香港西灣河鯉景道50號 50 Lei King Road, Sai Wan Ho, Hong Kong

**香港科學館演講廳 Lecture Hall, Hong Kong Science Museum**

香港九龍尖沙咀東部科學館道2號 2 Science Museum Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon, Hong Kong

**香港太空館演講廳 Lecture Hall, Hong Kong Space Museum**

九龍尖沙咀梳士巴利道10號 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon

票務查詢 Ticketing Enquiries: 2734 9009

網上訂票 Internet Booking: www.urbtix.hk

信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking: 2111 5999

節目查詢 Programme Enquiries: 2734 2900 / www.lcsd.gov.hk/fp

**影藝戲院的放映門票於影藝戲院及購票通（只限電話及網上）發售**

Tickets for screenings at Cine-Art House available at Cityline (telephone and Internet booking only)

**影藝戲院 Cine-Art House**

九龍牛頭角道77號淘大花園淘大商場地下G278-280及283號舖

G278-280 &amp; 283, G/F Amoy Plaza, Amoy Gardens, 77 Ngau Tau Kok Road, Ngau Tau Kok, Kowloon

票務查詢 Ticketing Enquiries: 2827 4778 / www.cityline.com

網上訂票 Internet Booking: www.cityline.com

電話購票 Telephone Booking: 2317 6666

**注意事項**

- 每張正價門票經折扣後，不足一元亦作一元計算
- 部份影片中文字幕為簡體中文
- 本小冊子付印時，部份影片仍未經電影、報刊及物品管理辦事處電影科檢查，將來如有影片被分類為第三級者，未滿十八歲持票人可獲退票
- 香港太空館票房只發售於該館放映之電影場次門票
- 香港科學館不設城市電腦售票處及領票服務。選擇領票服務的顧客請預早前往其他地點的購票通自助取票機或城市電腦售票處的售票櫃檯領取門票，以免延誤入座
- 香港電影資料館票房提供發售及領取於康樂及文化事務署場地放映之電影節目門票服務
- 香港電影資料館及香港科學館之滿座場次將於開場前30分鐘發售少量企位票

**Special Notes**

- The price of discounted tickets will be rounded up to the nearest dollar on each ticket
- Chinese subtitles of some films are Simplified Chinese
- At the time this booklet goes to print, some of the films have not been submitted to the Office for Film, Newspaper and Article Administration. In the event that a film is subsequently classified as Category III, refunds will be made to ticket holders under 18 years old
- The Hong Kong Space Museum box office only provide counter sales service for film programmes scheduled at the Museum
- There is no URBIX counter sales and ticket collection services at the Hong Kong Science Museum. Customers who chose ticket collection service for events at the Museum should collect tickets at any Cityline Ticket Dispensing Machines or at the sales counter of any URBIX outlets at other locations in advance to avoid delay in admission
- The Hong Kong Film Archive box office provides counter sales and ticket collection services for film programmes scheduled at LCSD venues
- A limited number of standing tickets are available 30 minutes before the start of sold-out screenings at the Hong Kong Film Archive and Hong Kong Science Museum

本節目內容並不反映主辦機構之意見

The contents of this programme do not represent the views of the presenters

如遇特殊情況，主辦機構保留更換節目之權利

The presenters reserve the right to change the programme should unavoidable circumstances make it necessary

**放映時間表 SCREENING SCHEDULE**

日期 Date	時間 Time	片目 Film Title
<b>香港文化中心大劇院 Grand Theatre, Hong Kong Cultural Centre</b>		
4/11 (一 Mon)	7:30pm	萬箭穿心 Feng Shui
<b>影藝戲院 Cine-Art House</b>		
9/11 (六 Sat)	4:00pm	萬箭穿心 Feng Shui
10/11 (日 Sun)	4:00pm	終極大冒險 (3D動畫) Fantastic Adventure (In 3D)
16/11 (六 Sat)	4:00pm	邊境風雲 Lethal Hostage
17/11 (日 Sun)	4:00pm	搜索 Caught in the Web
23/11 (六 Sat)	4:00pm	搜索 Caught in the Web
24/11 (日 Sun)	4:00pm	萬箭穿心 Feng Shui
30/11 (六 Sat)	4:00pm	神探亨特張 Beijing Blues
1/12 (日 Sun)	4:00pm	青春派 Young Style
7/12 (六 Sat)	4:00pm	飛越老人院 Full Circle
8/12 (日 Sun)	4:00pm	指尖太陽 Sunlight at Fingertips
14/12 (六 Sat)	4:00pm	駱駝客 Camel Caravan
15/12 (日 Sun)	4:00pm	小魚吃大魚 Kill the Boss
<b>香港電影資料館電影院 Cinema, Hong Kong Film Archive</b>		
23/11 (六 Sat)	2:00pm	飛越老人院 Full Circle
23/11 (六 Sat)	4:30pm	指尖太陽 Sunlight at Fingertips
23/11 (六 Sat)	7:30pm	小魚吃大魚 Kill the Boss
24/11 (日 Sun)	7:00pm	駱駝客 Camel Caravan
24/11 (日 Sun)	9:00pm	青春派 Young Style
30/11 (六 Sat)	2:00pm	邊境風雲 Lethal Hostage
14/12 (六 Sat)	8:00pm	神探亨特張 Beijing Blues
<b>香港太空館演講廳 Lecture Hall, Hong Kong Space Museum</b>		
23/11 (六 Sat)	7:30pm	神探亨特張 Beijing Blues
<b>香港科學館演講廳 Lecture Hall, Hong Kong Science Museum</b>		
1/12 (日 Sun)	8:00pm	搜索 Caught in the Web